

## Referat fra SPNLA møte 2025

Lørdag 4. oktober 10:00-13:30

**Oppmøtte:**

Andreas Hellesøy (Sandviken)  
Ihab Issa (Gimlekollen)  
Håkon Kolltveit Larsen (Sandviken)  
Aziz Bahri (Studentråd Staffeldts)  
Zaryab Azam (Studentråd Gimlekollen]

Maren Arntsen, Leder (Staffeldts)  
Vineé Sharma (Staffeldts)

**Sakstyper:**

O - Orienteringssak  
B - Behandlingssak (=vedtak)  
D - Drøftingssak

**Saksliste:**

Saksnr		LØRDAG	Vedlegg
<b>SPNLA 0/25</b>	O	Leder innleder møte	<a href="http://www.spnla.no">www.spnla.no</a>
<b>SPNLA 1/25</b>	B	Vedtak a) Valg av referent: Andreas Hellesøy b) Valg av ordstyrer: Håkon Kolltveit Larsen c) Valg av møteleder: Maren Arntsen d) Godkjenning av innkalling og saksliste: Vedtatt e) Godkjenning av referat: Vedtatt	<a href="#">Referat SPNLA</a> Referat fra september
<b>SPNLA 50/25</b>	O	<b>Orientering fra Studentråd og resolusjonsansvarlige</b> Studentråd: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Kalfaret</li> <li>○ Sandviken</li> <li>○ Oslo</li> <li>○ Gimlekollen</li> </ul> <b>Orientering fra ansvarlige for resolusjonene</b> <b>SPNLA tar saken til orientering</b>	
<b>SPNLA 58/25</b>	D	<b>Orientering fra Høgskolestyret møte</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Rektor velger vara-studenter til Nemnd for studentsaker</li> <li>2. Drøfte og utarbeide et høring-svar til den nye organisasjonsplanen til rektor</li> </ol>	<a href="#">Orientering fra SPNLA</a> <a href="#">Organisasjonsplan</a>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Hvordan blir vårt arbeid påvirket av denne omorganiseringen?</li> </ul> <p>SPNLA tar saken til orientering</p>	
SPNLA 59/25	B	<p><b>Søknad fra arrangementskomiteen om midler</b></p> <p>Vedta å innvilge 19 500 kr til mat til arrangementskomiteen</p> <p><b>Vedtatt enstemmig</b></p> <p><i>(Utenom dette vil organisatorisk nestleder forme søknadsskjema til prosjektstøtte)</i></p>	<a href="#">Se vedlagt bilde</a>
SPNLA 60/25	B	<p><b>Revidere politisk plattform</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Frist: 30 september 2025</li> </ul> <p><b>Prinsippprogram vedtas</b></p> <p><b>Vedtatt enstemmig</b></p>	<a href="#">Prinsipp program</a>
SPNLA 56/25	O	<p><b>Bli kjent med SPNLA-uka</b></p> <p>Orientering om planlegging, mål og aktiviteter for SPNLA-uka.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvordan kan alle bidra med?</li> <li>- Hvem skal gjøre hva?</li> </ul> <p><b>Arbeidsfordelinger</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vinee booker auditorium/klasserom i Oslo</li> <li>- Zaryab booker på Gimlekollen</li> <li>- Andreas bestiller i Bergen</li> <li>- Andreas sørger for å frakte merch til Bergen</li> <li>- Org. Og Pol. Nestleder har overordnet ansvar for å organisere i Stavanger og Trondheim</li> <li>- Andreas formulerer studentundersøkelse til bruk på stand med tilhørende qr-kode</li> <li>- Vinee holder i det musikalske</li> </ul> <p>SPNLA tar saken til orientering</p>	<a href="#">Foreløpig program og gjeremål liste</a>
SPNLA 57/25	D	<p><b>Drøfte: Samarbeid mellom SPNLA og SR</b></p> <p>Bli kjent med SPNLA- Stavanger</p> <p>Hvordan styrke samarbeidet mellom studentparlamentet og studenterådene?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ulike tiltak, aktiviteter etc.</li> </ul> <p><b>Org.nestleder og pol.nestleder legger fram plan</b></p> <p>Ingen videre innspill utover nestledernes planer for SR-onboarding</p>	<a href="http://www.spnla.no">www.spnla.no</a>  <a href="#">SPNLA teams</a>
SPNLA 61/25	D	<p><b>Innspill til Landsstyremøte 1 i NSO</b></p> <p>SPNLA gir sine innspill</p>	

		<p>SPNLA stiller seg generelt positive til NSOs innstillinger. Når det gjelder drøftingen rundt å knytte studiestøtten til 1.5 G på bekostning av deltidsstudenter stiller SPNLA seg negative til en slik vending. En student som studerer 50% burde få 50% av den studiestøtten en fulltidsstudent får.</p>	
<p><b>SPNLA</b> <b>1/25</b></p>	B	<p><b>Eventuelt</b></p> <p><b>Sak 62/25 Hvilken kriseberedskap har NLA høgskolen?</b> Hvilke planer har NLA høgskolen for å håndtere krisesituasjoner? Hvordan kan studenter ivaretas?</p> <p>Etterspør informasjon fra NLA høgskolen om dette. Om det er mangelfullt: Starte prosess for utarbeiding av krisehåndtering.</p> <p>Denne saken var tenkt bredere samfunnskriser, men diskusjonen dreide seg mot en tidligere sak som omhandler studenter som opplever personlige kriser.</p> <p>Saken tas videre ved neste SPNLA møte.</p> <p><b>Sak 63/25 Utredning av samtaletjenestens virkeområde og effekt</b> Denne saken tas opp ved neste SPNLA møte.</p> <p><b>Besøk fra NSO representant</b> Samtale med Natalie Woldengen</p>	
<p><b>SPNLA</b> <b>0/25</b></p>	B	<p><b>Møtekritikk</b> Bra at flere var deltakende i dag! Fint med besøk fra NSO rep. Gode diskusjoner!</p> <p>Burde bli bedre på tekniske løsninger. Burde sende ut vedlegg med sakspapirer og innkalling i epost.</p>	

*Maren Arntsen*

Sign. SPNLA – Leder  
Maren Arntsen

Dato: 04.10.2025

*Andreas Hellestøy*

Sign. Referent  
Andreas Hellestøy